
 
       

    
STYRELSENS FÖRSLAG AVSEENDE INFÖRANDE AV VAR 
 
Bakgrund 
2018 beslutade Svensk Elitfotboll (SEF) att tillsätta en arbetsgrupp som tillsammans med Svenska 
Fotbollförbundet (SvFF) skulle ta fram förutsättningarna för ett eventuellt införande av VAR i 
Sverige. Arbetet har fortgått fram till för en månad sen, då rapporten presenterades.  
 
Rapporten kan läsas i sin helhet här: https://www.svenskelitfotboll.se/wp-
content/uploads/2021/01/VAR-rapport-2021-v6.pdf 
 
I rapportens slutsats konstateras bland annat att VAR är ett relativt nytt arbetssätt, att det är ett 
stödjande arbetsredskap till domarna och att det relativt snart kan bli obligatoriskt för att kunna döma 
internationellt. Samtidigt konstateras att systemet driver kostnader, för Allsvenskan uppskattningsvis 
13-15 miljoner årligen. Detta är kostnader som kommer att bäras av klubbarna. 
 
Styrelsens uppfattning 
Styrelsen har en förståelse för domarnas svåra situation, speciellt med en allt intensivare medial 
bevakning av våra ligor. Samtidigt är VAR ett relativt nytt arbetssätt, med en hel del barnsjukdomar.  
En hel del röster har också höjts inom svensk fotboll, med oro för att VAR riskerar att försämra 
upplevelsen för våra besökare. Detta beroende VAR-granskning kan ta lång tid, och på så sätt 
fördröja spelet. 
 
Samtidigt är svensk fotboll i ett väldigt tufft ekonomiskt läge på grund av den pågående pandemin. 
Att då fatta beslut som driver kostnader i storleksordningen 13-15 miljoner årligen vore ansvarslöst. 
 
Styrelsen föreslår därför att föreningen verkar mot ett införande av VAR inom svensk fotboll 


